
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

 
Birkegade-karréens Gårdlaug 

 
 
 
Tid og sted: Tirsdag den 23. april 2009 kl. 19.00 i Oak Room 
Til stede: Kristoffer Kragh, Birgitte Vang Rask, Tom Knudsen og Martin Korp Jensen 
 Stanley Bento og Kim Lykkegaard havde meldt afbud.  
 
Der var ikke udsendt dagsorden, hvorfor denne blev fastsat på mødet. 
 
Helhedsplan: 
Tom oplyste, at Niels Lützen har rettet skitserne til i overensstemmelse med bestyrelsens 
bemærkninger. Ansøgning om tilskud er sendt til Københavns Kommune. Når der foreligger svar 
fra kommunen, indkaldes ejerne til et møde, og der etableres evt. en workshop med henblik på 
drøftelse af forslaget. Tilslutningen til projektet blev drøftet. Der var enighed om, at vi fortsætter 
med orienteringsmøder/work-shop og i den forbindelse lodder stemningen til projektet.  
 
Affald: 
Der er fortsat problemer med pap-affaldet. Tom kontakter Jacob Lambert med henblik på et fælles 
møde med Laundromat. Kristoffer formidler evt. kontakt til Laundromat. Der var enighed om, at vi 
skal have et møde med parterne, inden at vi inddrager kommunen yderligere. 
 
Gårdmand: 
Kim har opsagt sin stilling som gårdmand til fratrædelse ved udgangen af august. Kim holder ferie i 
august, hvor hans søn er ferieafløser. Kim søn, Esben, kan evt. være gårdmand i september, hvis der 
er behov herfor. 
 
Der var enighed om, at vi første omgang slår stillingen op internt i opgangene. Birgitte udarbejder 
stillingsopslag. 
 
Det blev aftalt, at vi holder bestyrelsesmøde tirsdag den 11. august 2009 kl. 19.00 i Oak. Mødet er 
specifikt målrettet samtale/samtaler med eventuelle ansøgere. 
 
 
København, den 1. juli 2009 
Martin Korp Jensen, referent  


